
Protokół Nr 48/2022

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka 
w dniu 21 kwietnia 2022 r.

Posiedzenie trwało od godz. 1000 “ 1120

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pasoń Marek -  przewodniczący komisji,
2. Banasiak Marek -  członek komisji,
3. Oleśkiewicz Wiktor -  członek komisji,
4. Rasiński Tomasz -  członek komisji,
5. Bielecki Kamil -  członek komisji.

Lista obecności w załączeniu do protokołu 
oraz

• Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka;
• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;
• Pan Rafał Roguski - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.
• Pan Milena Dąbrowska - Inspektor ds. zagospodarowania przestrzennego 

i geodezji.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Rozpatrzenie podań w kompetencji komisji.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Sprawy bieżące.

Na początku posiedzenia Pani Milena Dąbrowska przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Małopole - S8” dla obszaru położonego 
w miejscowości Małopole przy drodze ekspresowej S8, Gmina Dąbrówka. 
Ponadto szczegółowo omówiła projekt uchwały, który obejmuje zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Małopole S-8” dla obszaru położonego 
w miejscowości Małopole przy drodze ekspresowej S-8, gm. Dąbrówka dotyczyła 
będzie układu komunikacyjnego oraz dopuszczalnej mocy urządzeń wytwarzających 
energię z wykorzystaniem promieniowania słonecznego.
Przewodniczący komisji odczytał następujące pisma:



z  Pan Marcin Gryglas złożył wniosek o naprawę drogi gminnej ul. Rubinowej 
w Miejscowości Ludwinów.

z  Pan Grzegorz Wójcik złożył wniosek o przyznanie środków finansowych
w wysokości 6 000 zł. na dalsze utwardzenie ul. Chabrowej i ul. Złotej -  
kontynuacja.

z  Pan Józef Pawlak złożył wniosek o wyremontowanie nawierzchni drogi 
z miejscowości Józefów do miejscowości Stasiopole.

Z Pan Józef Pawlak złożył wniosek o przyznanie środków finansowych na 
podwyższenie terenu i założenie bariery w związku z zalewaniem wód 
wiosennych.

z  Pan Wiktor Oleśkiewicz złożył wniosek o środki finansowe w wysokości 
8000, 00 zł na poprawę przejezdności dróg gminnych, w szczególności ul. 
Okrężnej, Krętej, wyrównanie ul. Szkolnej oraz utwardzenie ul. Brzozowej.

Pan Rafał Roguski wyjaśnił, że wszystkie podania są sukcesywnie realizowane 
z paragrafu bieżące utrzymanie dróg na terenie gminy Dąbrówka.

W dalszej części posiedzenia Pan Marek Pasoń zadał pytanie dot. oświetlenia 
2 lampami od Stanisławowa do Dąbrówki.
Pan Rafał Roguski wyjaśnił, że należy zrobić dokumentacją projektową.
Pan Wiktor Oleśkiewicz zadał pytanie dot. ogrodzenia działki gminnej nr 2648 od ul. 
Wojska Polskiego do ul. Załubickiej.
Pan Rafał Roguski wyjaśnił, że pismo zostało już wysłane, gmina tym tematem się 
już się zajmuje.

Ponadto pan Rafał Roguski poinformował o:
Z termomodernizacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 

1920 Roku w Józefowie, która obejmuje wymianę dachu, wymianę okien 
i parapetów, wymianę centralnego ogrzewania, malowanie, ocieplenie 
budynku, montaż trzech wejść, fotowoltaika, ułożenie kostki.

Z etapie prac rozbudowy szkoły w Szkole Publicznej im. Adeli Goszczyńskiej we 
Wszeborach.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.
Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
1 Pasoń Marek
2 Rasiński Tomasz ~ 7
3 Banasiak Marek
4 Oleśkiewicz Wiktor
5 Bielecki Kamil


